
 
 
 
 

Övriga eventuella ärenden 
Samkommunens styrelse 01.12.2022 § 204 

Enligt 99 § i förvaltningsstadgan för Samkommunen för Österbottens välfärdsområde 
avgörs ärendena vid styrelsens sammanträden på föredragning av tjänsteinnehavare. 
Organet kan av speciella orsaker besluta att ärendet upptas till behandling på basen av 
ordförandens redogörelse utan tjänstemannaföredragning. 
 
Under denna paragraf kan man exempelvis delge information, upplysa om ärenden, väcka 
motioner och ställa frågor. Ärenden som kräver beslut behandlas på föredragning av 
tjänsteinnehavare. 

Beslut: 

Ledamot Per Hellman frågade efter harmoniseringen av närståendevårdarnas arvoden. 
Konstaterade att detta har åtgärdats genom beslut i områdesstyrelsen. 
Ledamot Kuijanpää tog upp om det dåliga hörbarheten i auditoriet och kring processen 
kring hur avlidna personer bevaras. 
Ledamo Barbro Kloo frågar upp varför Kyrkoesplanandens hvc ska vara en vecka i 
Dammbrunnen och först därefter till H-huset. Direktören gav en kort redogörelse för 
situationen. 
Parkeringsmöjligheterna vid sjukhusområdet diskuterades. 
Styrelseordförande Hans Frantz avslutade sammanträdet genom att hålla ett anförande 
kring samkommunstyrelsens arbete och tacka för ett fint och värdefullt arbete inom 
styrelsen och med tjänsteinnehavarna och den personal som jobbat i nära samarbete med 
styrelsen. 
Fullmäktigeordförande Gösta Willman tackade från fullmäktiges sida styrelsen för dess 
arbete. 
 
Styrelseordföranden avslutade sammanträdet kl.10.58 

 


